
PROTOKÓ£ 
z obrad XXIX sesji Rady Gminy Marciszów 

odbytej w dniu 27 listopada 2008 roku 
w siedzibie Urzêdu Gminy 

 
W XXIX sesji Rady Gminy udziaù wziêùo 15 radnych na ogóln¹ liczbê 15 radnych , ponadto 
w sesji uczestniczyli : Pan Stefan Zawierucha Wójt Gminy, pani Krystyna Kwiatkowska 
Sekretarz Gminy , pani Krystyna Magda Skarbnik Gminy , mecenas Robert Greb, radna 
Powiatu Maria Bych , soùtysi Gminy Marciszów. 
Listy obecno�ci stanowi¹ zaù¹cznik nr 1 i 2 do protokoùu. 
Rozpoczêcie obrad sesji godz.13.00 , zakoñczenie obrad 15.30. 
Na obrady sesji przybyù Pan doktor Babczuk wybrany przez Radê Gminy Marciszów na 
reprezentanta naszej Gminy do  RIO , KTÓRY  podziêkowaù Radzie za dokonany wybór. 
Pan Wójt Gminy przedstawiù korzy�ci dla naszej Gminy w zwi¹zku z wyborem takiego 
wyboru. 
Uwag i zapytañ nie zgùoszono.  
Porz¹dek obrad :  
1/ Otwarcie obrad. 
2/ Stwierdzenie quorum. 
3/ Informacja Wójta Gminy i Przewodnicz¹cego Rady Gminy z prac miêdzy sesjami. 
4/ Analiza przeprowadzonych przetargów. 
5/ Dziaùalno�ã �wietlic i bibliotek. 
6/ Bezpieczeñstwo na terenie Gminy. 
PODJÆCIE  UCHWA£ w sprawach :  
a/ zmian w bud¿ecie gminy na 2008 rok, 
b/ wprowadzenie zmiany do uchwaùy bud¿etowej gminy Marciszów na rok 2008, 
c/ uchwalenie Programu usuwania wyrobów zawieraj¹cych azbest na terenie Gminy  
    Marciszów, 
d/ rozpatrzenia skargi Pana Sebastiana Czapliñskiego na dziaùalno�ã Wójta Gminy, 
e/ rozpatrzenia skargi Pana Stanisùawa Grucy na dziaùalno�ã Wójta Gminy, 
f/ wprowadzenie zmiany do uchwaùy Nr XVIII/90/08 Rady Gminy Marciszów z dnia 31  
   stycznia 2008 roku w sprawie : ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy. 
7/ Interpelacje i zapytania radnych. 
8/ Sprawy ró¿ne. 
9/ Zamkniêcie obrad.  
Ad.1. 
Pan Henryk Mazur Przewodnicz¹cy Rady Gminy dokonaù otwarcia obrad sesji witaj¹c 
jej uczestników. 
Ad.2. 
Stwierdzenie quorum. 
Na podstawie listy obecno�ci Przewodnicz¹cy Rady Gminy stwierdziù quorum w zwi¹zku, z 
czym Rada  mo¿e obradowaã i podejmowaã decyzje. 
Zwróciù siê z zapytaniem do Radnych czy wnosz¹  uwagi do zaproponowanego porz¹dku 
obrad. 
Radny Andrzej Mitczak  
Zwróciù siê z zapytaniem : dlaczego w porz¹dku obrad nie ma projektu uchwaùy w sprawie 
wysoko�ci podatku rolnego na 2009 rok. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy zapoznaù radnych z tre�ci¹ wniosku radnych, jaki wpùyn¹ù  do 
Przewodnicz¹cego w sprawie : stworzenia Radzie mo¿liwo�ci zajêcia stanowiska  w sprawie 
ustalenia stawki podatku rolnego na 2009 rok. 
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Przewodnicz¹cy Rady nie zgadza siê z wnioskiem , który wpùyn¹ù jednak podda wniosek pod 
gùosowanie. 
Pan Stefan Zawierucha Wójt Gminy   
Przypomniaù, ¿e wcze�niej wniosek nie znalazù siê  porz¹dku obrad, poniewa¿ nie wpùyn¹ù  
i przypomniaù, ¿e wszystko odbyùo siê  zgodnie z procedur¹ uchwalania podatku. 
Przypomniaù te¿, ¿e rolnictwo nie jest zadaniem wùasnym gminy i skoro Rada Gminy przyjêùa 
stawkê ceny ¿yta do podatku rolnego zaproponowan¹ przez GUS nie podejmuj¹c uchwaùy 
nale¿y to uszanowaã, a je¿eli Rada  ma inne zdanie prosi o jego przedstawienie. 
Pan Przewodnicz¹cy Rady Gminy zwróciù siê do adwokata Roberta Greba o przedstawienie 
strony prawnej tej sytuacji  
Adwokat Robert Greb 
Zwróciù uwagê na to, ¿e stawka ta jest zaproponowana przez Ministra ,a  informacji do 
podatku rolnego siê nie gùosuje , jedynie Rada zajmuje stanowisko w tej kwestii. 
Radny Adam Ry¿owski  
Przypomniaù o przebiegu sprawy zapoznaj¹c z tre�ci¹ informacji do podatku rolnego , któr¹ 
radni otrzymali i zwróciù siê z zapytaniem, kiedy nast¹più moment , i¿ Rada przyjêùa górn¹ 
stawkê, bo  informacja nie znalazùa siê  w porz¹dku obrad w zwi¹zku, z czym radny obawia 
siê zarzutu , ¿e nie byùo sprawa  rozpatrywana. Uwa¿a, ¿e nie dano mo¿liwo�ci radnym 
wypowiedzenia siê na ten temat , bo zdaniem radnego Rada nie zajêùa stanowiska. 
Stanowisko Komisji Bud¿etu i Rolnictwa natomiast brzmiaùo, ¿e wniosek radnego Andrzeja 
Mitczaka dot. obni¿enia ceny skupu ¿yta z 55,80 zù za 1dt. na stawkê 50,00 zù za 1dt. zostanie 
przedstawiony na sesji. 
Henryk Mazur Przewodnicz¹cy Rady Gminy   
Przypomniaù , ¿e na ka¿dym posiedzeniu Komisji zapoznawano siê z informacj¹  do podatku 
rolnego i bez uwag  przyjmowano górn¹ stawkê do podatku rolnego zaproponowan¹ przez 
GUS. 
Zgodnie ze Statutem poddaù pod gùosowanie wprowadzenie do porz¹dku obrad wniosek grupy 
radnych dot. zajêcia stanowiska w sprawie ustalenia stawki podatku rolnego na 2009 rok. 
Rada w gùosowaniu  9 gùosami �za� wprowadzeniem wniosku do porz¹dku obrad , 6 gùosami 
�wstrzymuj¹cymi siê �, 0 gùosów przeciwnych wprowadziùa wniosek do porz¹dku obrad. 
Pan Wójt Gminy Stefan Zawierucha  
Zwróciù siê z pro�b¹ o wprowadzenie do porz¹dku obrad sesji projektu uchwaùy w sprawie :  
Przyst¹pienia do opracowania �Planu urz¹dzeniowo � rolnego gminy Marciszów�   
Poinformowaù , ¿e jest po rozmowie w tej sprawie z Urzêdem Marszaùkowskim przybli¿aj¹c 
jej szczegóùy,  które dot. mo¿liwo�ci pozyskania �rodków spoza Gminy na ten cel. 
Radna Czesùawa Olejniczak  
Zwróciùa siê z zapytaniem czy wykonanie tego planu przyniesie wymierne korzy�ci dla 
Gminy. 
Wójt Gminy w odpowiedzi poinformowaù o korzy�ciach pùyn¹cych szczególnie dla 
poszczególnych wsi.  
Poddana pod gùosowanie propozycja Wójta Gminy zostaùa przyjêta 14 gùosami �za� , 1 
gùosem �wstrzymuj¹cym�, 0 gùosów �przeciwnych�.  
Ponadto Przewodnicz¹cy Rady Gminy poprosiù o przesuniêcie i omówienie tematu  dot. 
�Bezpieczeñstwa Gminy � jako czwartego  zamiast ósmego  o z powodu pilnego wyj�cia 
sùu¿bowego pana Jacka Pùaszewskigo kierownika Posterunku Policji w Marciszowie. 
Do propozycji nie wniesiono uwag. 
Poddany pod gùosowanie porz¹dek obrad XXIX sesji z przyjêtymi propozycjami zostaù 
przyjêty przez Radê jednogùo�nie. 
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Ad.2. 
Stwierdzenie quorum. 
Na podstawie listy obecno�ci Przewodnicz¹cy Rady Gminy stwierdziù  quorum. 
Ad.3. 
Przyjêcie protokoùu z XXVIII sesji. 
Przyjêto bez uwag. 
Ad.4. 
Bezpieczeñstwo na Tereni Gminy Marciszów. 
Pan Jacek Pùaszewski asp.szt kierownik Posterunku Policji w Marciszowie zapoznaù Radê ze 
stanem bezpieczeñstwa i porz¹dku publicznego na terenie Gminy Marciszów w okresie od 01 
stycznia 2008 roku do 27 listopada 2008 roku. Pisemna informacja stanowi zaù¹cznik nr  4 do 
protokoùu. 
Uwag i zapytañ nie zgùoszono.  
Informacje n/t dziaùalno�ci Ochotniczych Stra¿y Po¿arnych z terenu Gminy Marciszów. 
przedstawiù Pan Piotr Nikiting inspektor ds. technicznych , zaopatrzenia i OSP w Urzêdzie 
Gminy, która stanowi zaù¹cznik nr 5 do protokoùu.  
Pan Kazimierz Nowakowski soùtys wsi Pastewnik 
Nawi¹zuj¹c do ostatniego po¿aru w Pastewniku zwróciù siê z zapytaniem  , co to jest za OSP, 
która wyje¿d¿a do po¿aru jedynie z wod¹ w dobie, kiedy wszystko jest ju¿ elektroniczne.  
Zwróciù siê  pro�b¹ o dokonanie zakupu ga�nic proszkowych dla stra¿aków. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy uwa¿a , ¿e stra¿acy powinni wnioskowaã o ich zakup. 
Innych uwag i zapytañ nie zgùoszono. 
Ad.5. 
Informacja Przewodnicz¹cego Rady Gminy  i Wójta Gminy z prac miêdzy sesjami. 
Informacja Przewodnicz¹cego Rady Gminy, do , której nie wniesiono uwag stanowi zaù¹cznik 
nr 5 do protokoùu. 
Z obrady sesji zwolniù siê radny Tadeusz Borowy. 
Wójt Gminy poinformowaù o :  
- uczestniczeniu w �wiêcie emerytów i rencistów , 
- udziale w zebraniu wiejskim w Wie�ciszowicach  
- udziale w kongresie polsko- niemieckim samorz¹dowców n/t wspóùpracy przygranicznej , 
- kilku spotkaniach  n/t projektu remontu ulicy Nadrzecznej w Marciszowie, 
- udziale  w konwencie m.in. sprawy bie¿¹ce i  konserwacja zabytków, 
   Poinformowaù o prowadzonych dziaùaniach w stosunku do dùu¿ników za mieszkanie i wodê  
   na terenie naszej gminy informuj¹c, ¿e zostaùy wysùane  pisma do tych , którzy  nie pùac¹ i  
   zamierza zakrêcaã wodê albo podawaã do s¹du, poniewa¿ wysoko�ã dùugu zwiêkszyù siê do  
   kwoty 160 tys. i bêdzie to kolejny etap wymuszenia pùacenia za te media. 
- poinformowaù o skoñczonych badaniach odno�nie certyfikatu energetycznego, 
- 7 listopada miaùa miejsce katastrofa mostowa w Marciszowie ,który zawaliù siê na skutek  
   przeci¹¿enia lecz uszkodzenia przez HDS przewo¿¹cego drewno. Inspektor nakazaù  
   usuniêcie zatoru w rzece, a Starostwo odwoùuje siê do WIZ w sprawie,  zdaniem Wójta  
  odbudow¹ powinno zaj¹ã siê Starostwo zapoznaù ze szczegóùami. 
- W dniu dzisiejszym we Wrocùawiu rozmawiaù przejêcie noclegowni i ulicy Dworcowej w  
    Marciszowie , pomimo to PKP zalega naszej Gminie kwotê 260 tys podatku,  
  - w dniu jutrzejszym wyje¿d¿a do Wrocùawia w celu podpisania umowy na dotacjê  
    zakupu sprzêtu dla OSP. Poinformowaù o zùo¿onych wnioskach na wodoci¹g w Úwidniku i  
    oczyszczalniê i kanalizacjê  w Marciszowie. 
-  zasygnalizowaù sprawê maj¹cego powstaã przedszkola w Marciszowie dot.  
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    nieodpowiednich schodów.    
- stara siê o zdjêcie hipoteki z budynku byùego Urzêdu Gminy oraz po byùym Lnie,  
- prowadzi rozmowy  n/t odkupienia czê�ci byùej �Techmy� � zabudowania po biurowcu bez  
   stawu pod k¹tem chêtnego przedstawiciela , który zamierza sprowadziã swoj¹ firmê , która  
   mogùaby zatrudniã okoùo 20 osób, 
- odbyù spotkanie w sprawie stawu w Wie�ciszowicach i jest ona na etapie zakoñczenia  
   projektu. 
Uwag i zapytañ nie zgùoszono. 
Ad.6.  
Analiza przeprowadzonych przetargów. 
Radna Czesùawa Olejniczak � przewodnicz¹ca Komisji Rewizyjnej  
Dokonaùa analizy przeprowadzonych przetargów , która byùa tematem ostatniego  posiedzeniu 
Komisji Rewizyjnej , a informacja pisemna  stanowi zaù¹cznik nr 5 do protokoùu. 
Do przedstawionej analizy nie wniesiono uwag. 
Ad.7. 
Dziaùalno�ã �wietlic wiejskich. 
Radna Zofia Siudak Przewodnicz¹ca Komisji O�wiaty , Kultury , Sportu i Turystyki  
Przybli¿yùa radnym dziaùalno�ã �wietlic wiejskich omawiana na ostatnim posiedzeniu Komisji  
natomiast informacja pisemna stanowi zaù¹cznik nr 6 do protokoùu.        
Do przedstawionej informacji uwag i zapytañ nie zgùoszono. 
Ad.8. 
Podjêcie uchwaù w sprawach :  
Ze wzglêdu na stan zdrowia Przewodnicz¹cy Rady Gminy zwróciù siê do Pani Skarbnik 
Gminy o odczytywanie tre�ci projektów uchwaù.  
- zmian w bud¿ecie gminy na 2008 rok. 
Z tre�ci¹ projektu uchwaùy zapoznaùa i szczegóùy przybli¿yùa pani Skarbnik Gminy 
informuj¹c , ¿e w dniu wczorajszym na posiedzeniu komisji Infrastruktury i O�wiaty zostaùy 
ju¿ przedstawione nowe zmiany , które radni przed sesj¹ otrzymali. 
Rada w gùosowaniu jednogùo�nie przyjêùa uchwaùê, która stanowi zaù¹cznik nr 7 do protokoùu.  
- wprowadzenie zmiany do Uchwaùy bud¿etowej gminy Marciszów na rok 2008, 
Z tre�ci¹ projektu uchwaùy zapoznaùa Radê pani Skarbnik Gminy.  
Uwag nie wniesiono. 
Rada w gùosowaniu jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy , który  stanowi zaù¹cznik nr 8 do 
protokoùu.  
- projekt uchwaùy w sprawie : uchwalenia Programu usuwania wyrobów zawieraj¹cych  
  azbest  na terenie Gminy Marciszów. 
Pani Skarbnik Gminy zapoznaùa Rade z tre�ci¹ projektu uchwaùy. 
Uwag  nie wniesiono. 
Rada w gùosowaniu jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy , który stanowi zaù¹cznik nr 9 do 
protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Sebastiana Czapliñskiego na  
  dziaùalno�ã Wójta Gminy.  
Pani Skarbnik Gminy zapoznaùa Radê z tre�ci¹ projektu uchwaùy.  
Uwag nie wniesiono. 
Rada w gùosowaniu jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy , który stanowi zaù¹cznik nr 10 do 
protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : rozpatrzenia skargi Pana Stanisùawa Grucy na 
dziaùalno�ã Wójta Gminy. 
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Pani Skarbnik Gminy zapoznaùa z tre�ci¹ projektu uchwaùy . 
Uwag nie wniesiono. 
Rad w glosowaniu jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy , który stanowi zaù¹cznik nr 11 do 
protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie wprowadzenia zmiany w Uchwale Nr XVIII/90/08 Rady  
  Gminy Marciszów z dnia 31 stycznia 2008 roku w sprawie : ustalenia wynagrodzenia  
  Wójta Gminy. 
Pani Skarbnik Gminy zapoznaùa Rade z tre�ci¹ projektu uchwaùy. 
Uwag nie wniesiono. 
Rada w gùosowaniu 13 gùosami �za� ,przyjêciem , 1 gùosem �wstrzymuj¹cym � , 0 gùosów 
�przeciwnych � przyjêùa projekt uchwaùy , który stanowi zaù¹cznik nr 12 do protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : przyst¹pienia do opracowania �Planu urz¹dzeniowo- 
  rolnego  gminy Marciszów. 
Pani Skarbnik Gminy zapoznaùa Radê z tre�ci¹ projektu uchwaùy. 
Uwag nie wniesiono. 
Rada w gùosowaniu jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy , który stanowi zaù¹cznik nr 13 do 
protokoùu. 
Ad. 9. 
Przegùosowanie wprowadzonego do porz¹dku obrad sesji wniosku  grupy radnych z 
dnia 24 listopada 2008 roku skierowanego do Przewodnicz¹cego Rady Gminy w sprawie 
stworzenia mo¿liwo�ci radnym zajêcia stanowiska dot. ustalenia stawki podatku rolnego 
na 2009 rok. 
Pan Henryk Mazur Przewodnicz¹cy Rady Gminy przypomniaù tre�ã informacji do podatku 
rolnego dot. ceny ¿yta do podatku rolnego na 2009 rok ogùoszon¹ przez Prezesa  GUS z dnia 
17 paêdziernika 2008 roku w sprawie �redniej ceny skupu ¿yta za okres pierwszych trzech 
kwartaùów 2008 roku , która wyniosùa 55,80 zù dt. i poddaù j¹ pod gùosowanie Rady jako 
najdalej id¹cej. 
Rada w gùosowaniu w obecno�ci 14 radnych / zwolniù siê z czê�ci obrad sesji radny Tadeusz 
Borowy /  6 gùosami �za� przyjêciem , 4 gùosami �przeciwnymi � / radna Jadwiga Adamczyk 
radny Andrzej Mitczak , radna Teresa Mospan , radny Adam Ry¿owski / 0 gùosów� 
wstrzymuj¹cych�  przyjêùa zaproponowana przez GUS  wysoko�ã ceny ¿yta do podatku 
rolnego w wysoko�ci 55,80 zù dt. 
Ad.10. 
Interpelacje i zapytania radnych. 
Radny Adam Ry¿owski     
Zwróciù siê z wnioskiem w imieniu radnych Gminy , Stowarzyszenia Rozwoju  Gminy 
Marciszów �kolorowe jeziorka� oraz jako soùtys wsi Wie�ciszowice do Przewodnicz¹cego 
Rady Gminy z wnioskiem o umieszczenie w porz¹dku obrad sesji najbli¿szej sesji punktu 
�aktualna sytuacja na terenie kolorowych jeziorek� 
Poinformowaù o powstaj¹cej  degradacji  terenu �kolorowych jeziorek� w Wie�ciszowicach  i 
zapoznaù z aktualnym  stanem sytuacji  stwierdzaj¹c  , ¿e jest on  gorszy ani¿eli byù kiedy  
dzier¿awiù ten  terenu Pan Kazimierz Angielski. Wprawdzie   �mieci po kilkurazowych  
interwencjach zostaùy wywiezione ale zdaniem wnioskodawców  nie mo¿e tak byã,  ¿e  teren , 
który ma byã chroniony prawnie jest rozje¿d¿any przez motocyklistów ,a  ka¿dy robi tam co 
chce.Ponadto poinformowaù , ¿e na parkingu na kolorowych jeziorkach w Wie�ciszowicach 
za ka¿dym razem  pobiera siê opùatê w  wysoko�ci 5 zù od samochodu natomiast od 
je¿d¿¹cych  tam na motorach tej opùaty siê nie pobiera i nie zwraca siê uwagi na zniszczenia, 
jakie tam czyni¹, a motocyklistów potrafi  byã jednorazowo jedenastu.  
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W zwi¹zku z tym,  ¿e dzier¿awc¹ jest osoba prywatna  dlatego zwróciù siê z pro�b¹  o 
mo¿liwo�ã wgl¹du do tre�ci sporz¹dzonej umowy w celu wyegzekwowania od tej osoby 
wykonywania pewnych prac. 
Radny próbowaù zapoznaã siê z tre�ci¹ umowy jednak powstaùa w¹tpliwo�ã czy mo¿e mieã do 
niej wgl¹d, dlatego zwróciù siê w imieniu Rady Soùeckiej oraz Stowarzyszenia na pi�mie o 
mo¿liwo�ã zapoznanie siê z t¹ umow¹ prosz¹c pana Wójta Gminy o zajêcie siê ta spraw¹.  
Wójt Gminy w odpowiedzi poinformowaù, ¿e oczywi�cie umowa jest jawna i mo¿na siê z ni¹ 
zapoznaã. 
Radny Andrzej Mitczak 
Zwróciù siê z wnioskiem do radnej Powiatu pani Marii Bych  o spowodowanie zabezpieczenia 
�rodków finansowych na remont  drogi powiatowej pocz¹wszy od  byùej �Techmy � w 
kierunku mostu w Ciechanowicach  , tak  ¿eby w momencie stworzenia warunków do jej 
remontu mo¿na byùo  z tych �rodków skorzystaã. 
Radny Wùadysùaw Wróblewski  
Zwróciù siê do pani Marii Bych radnej Powiatu o przekazanie panu Wùadysùawowi Walka 
czùonkowi Zarz¹du Powiatu,  ¿e radny Marciszowa nie jest do lubienia lub nie lubienia kogo� 
/tak  stwierdziù pan Walka w stosunku do radnego/, lecz do wykonania obiecanych przed 
wyborami prac. 
Przypomniaù sytuacjê przed  wyborami, kiedy zdaniem radnego przyszli kandydaci na 
radnych Powiatu obiecywali wykonaã wiele e prac , a do dzi� nie zostaùy one wykonane 
szczególnie brak remontów dróg.  
Pan Henryk Mazur Przewodnicz¹cy Rady Gminy  
W odpowiedzi zaproponowaù radnemu W. Wróblewskiemu uczestnictwo w obradach sesji 
Powiatu, podczas , której bêdzie mógù powiedzieã radnym Powiatu  o tych , co radnego boli. 
Radny Wùadysùaw Wróblewski uwa¿a , ¿e po to s¹ przedstawiciele Powiatu ¿eby mógù na 
sesji Rady Gminy przekazaã im te sprawy. 
Ad.11. 
Sprawy ró¿ne 
Radny Adam Ry¿owski  
Zwróciù siê w imieniu soùtysów do Pani Skarbnik Gminy o zmianê  prenumeraty miesiêcznika  
�Eurogospodarz �na miesiêcznik �Gazety Soùeckiej � , który jest tañszy i ciekawszy  zdaniem 
soùtysów. 
Ustalono,  ¿e pracownik biura Rady Gminy od nowego roku bêdzie zamawiaù �Gazetê 
Soùeck¹ �. 
Zwróciù siê do Wójta Gminy z pro�b¹ o interwencje w sprawie nieregularnego zabrania 
�mieci przez �Sanikom� , który nie reaguje na interwencje, czego osobi�cie  byù �wiadkiem 
jak pracownik Urzêdu Gminy zgùaszaù,  na co byùo brak reakcji ,a tymczasem kubùy ze szkùem 
siê przewracaj¹ z powodu przeùadowania i ciê¿ko�ci. 
Zwróciù siê do Pana Wójta Gminy z pro�b¹ o przywiezienie przy okazji wyjazdu do 
Wie�ciszowic  trzech wywrotek odpadu z przeznaczeniem na podsypanie placu koùo 
�wietlicy, gdzie jest zaùamanie, w , którym ci¹gle zalega woda , prace wykona  pracownik 
u¿yteczno-spoùeczny przydzielony do Wie�ciszowic. 
Radna Czesùawa Olejniczak  
Zwróciùa siê z propozycj¹ zorganizowania w grudniu wspólnego posiedzenia wszystkich 
komisji Rady Gminy n/t analizy projektu bud¿etu na 2009 rok. 
W zwi¹zku z tym , ¿e Komisjê bêd¹ opracowywaùy plany pracy na 2009 rok  zwróciù siê do 
radnych o skùadanie do biura Rady Gminy propozycji  przeprowadzenia kontroli przez 
Komisjê Rewizyjn¹. 
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Zwróciùa te¿ uwagê  na nie dostarczenie na posiedzenie Komisji Rewizyjnej wniosków 
poszczególnych Rad Soùeckich  , która miaùa w planie pracy ich analizê. 
Radna podziêkowaùa Panu Wójtowi Gminy za bùyskawiczn¹ odpowiedê na wniosek Komisji 
dot. podwy¿ek pùac pracowników Urzêdu Gminy i jednostek podlegùych i zwróciùa uwagê, ¿e 
chodziùo o podwy¿kê o stopieñ inflacji , a odpowiedê dotyczy roku 2008, co zdaniem radnej 
trochê siê rozbiegùo z intencj¹ ponadto poinformowaùa, ¿e jako Komisja nie miaùa intencji 
wchodzenia w kompetencje Pana Wójta Gminy. 
Pan Stefan Zawierucha Wójt Gminy  
W sprawie odpowiedzi zarówno Komisji Rewizyjnej jak,  te¿ Rolno-Bud¿etowej od , której 
wpùynêùy  wnioski  w tej samej sprawie odpowiedziaù , ¿e Komisja nie mo¿e kierowaã takich 
wniosków , bo jest to kompetencja organu wykonawczego. Wróciù o do u.r. kiedy sytuacja 
byùa podobna i pracownicy otrzymali podwy¿ki  w b.r. �rednio o 240, 00  zù , a najwy¿sze 
kwoty  otrzymaùy  panie sprz¹taczki i oczywi�cie zaplanowane s¹ �rodki na podwy¿ki pùac w 
2009 roku , zapewniù ¿e  pracownicy nie s¹ skrzywdzeni i nie robi nic takiego ¿eby np. 
zabieraã pieni¹dze , a mógùby w niektórych przypadkach , poza  upomnieniem , nagan¹  i   
innymi  konsekwencjami  ale nie na tym rzecz polega. Zwróciù te¿ uwagê radnych na to, ¿e 
nie ma zatrudnionego Zastêpcy Wójta , a którego  od miesi¹ca stycznia zgodnie z przepisami  
ma obowi¹zek  zatrudniã,  przed czym zamierza siê broniã , bo uwa¿a, ¿e kwotê w granicach 
50 ty do 60 tys na pùace dla zastêpcy brutto rocznie mógùby  przeznaczyã na wykonanie 
jakiego� innego zadania. 
W sprawie braku wniosków od Rad Soùeckich poinformowaù, ¿e  wpùynêùy dwa nowe wnioski 
od Rady Soùeckiej z Marciszowa i Sêdzisùawia, na , które udzielono odpowiedzi i skierowano 
do Komisji Infrastruktury Technicznej , która ma te zadania  , w swojej kompetencji. 
Radny Adam Ry¿owski  
Ustosunkowaù siê do odpowiedzi Pana Wójta Gminy na zùo¿ony wniosek w sprawie 
podwy¿ek dla pracowników Urzêdu Gminy i jednostek podlegùych  zapewniaj¹c , ¿e równie¿ 
nie byùo intencj¹ wchodzenia w kompetencje pana Wójta Gminy,  lecz reakcja  , na sposób 
zachowania siê Pana Premiera , który hojnie zdaniem radnego podnosi zarobki  rok rocznie 
wójtom , burmistrzom , wojewodom, wiec radny  uwa¿a,  ¿e mo¿na podwy¿szyã pùace te¿ 
pozostaùym pracownikom,  co i tak wynika z przepisów, czyli o stopieñ inflacji. 
Zwróciù siê w sprawie ustalenia terminu wspólnego posiedzenia wszystkich Komisji Rady n/t 
projektu bud¿etu. 
Wspólne posiedzenie ustalono na dzieñ 16 grudnia 2008 roku o godzinie 13.00. ale proponuje 
w tym dniu zrealizowaã zaplanowane tematy z planu pracy przed wspólnym posiedzeniem. 
Wójt Gminy zasygnalizowaù groêbê likwidacji  szpitala w Kamiennej Górze. 
Przybli¿yù szczegóùy sprawy , gdzie mówi siê o zarezerwowaniu kwoty  od 200  tys do 500 
tys na ten cel.  
Poinformowaù te¿, ¿e  najbli¿szy konwent wójtów odbêdzie siê w Marciszowie, na , którym 
stanie  sprawa szpitala. 
Poinformowaù te¿, ¿e Policja wnioskuje o dofinansowanie do samochodu z czym bêdzie siê 
zwracaù do Rady, a stan samochodu jest taki, ¿e wymaga remontu.  
Przewodnicz¹cy Rady Gminy poinformowaù o propozycji zorganizowania póùmetka kadencji 
Rad 2006 -2010  w Krzeszówku  prosz¹c o zgùaszanie chêtnych. 
W zwi¹zku z wyczerpaniem porz¹dku obrad Przewodnicz¹cy RG dokonaù jej zamkniêcia. 
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